
PAUSE BAR STOOL
DESIGNED BY BUSK+HERTZOG
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BORDPLADE OG GAVLE: Laminat, linoleum eller træ. 
Leveres med to stilleskruer og to skjulte hjul. 
TILBEHØR: Ophængsstang t/Pause barstol, ophængs-
beslag til Opus og Butterfly barstol, fodstøtte.

// TABLE TOP AND GABLES: Laminate, linoleum or 
wood – with two height adjustment screws and 
two hidden castors. ACCESSORIES: Hang-up pole 
for Pause barstool, hang-up bracket for Opus and 
Butterfly barstool, foot rest.

/ TISCHPLATTE UND GIEBELN: Laminat, Linoleum 
oder Holz – mit zwei Verstellschrauben und zwei 
versteckten Rollen. ZUBEHÖR: Aufhängestange für 
Pause Barhocker, Aufhängebeschlag für Opus und 
Butterfly Barstuhl, Fussstütze.
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MEETING TABLE – HIGH & LOW
Mødebaren er efterhånden en blevet en fast bestanddel af enhver nyindretning, men ofte er der tale om tunge, klodsede 
moduler, som ikke er mobile. Vi tilbyder et mødebarbord, udformet som gavlbord i letvægtsmateriale, hvor der er monteret 
to små hjul i den ene ende, så mødebaren enkelt kan flyttes til det område, hvor den skal bruges. Bordet leveres med 
overflade i laminat, linoleum og træ – evt. en kombination af flere overflader, og fås med fodstøtte og ophængsstang. 
Gavlbordet tilbydes i mange størrelse – både m.h.t. bredde, længde og højde. Dette gør, at bordet også kan bruges i 
andre sammenhænge, bl.a. som et rustikt mødebord.

// The meeting bar has become a permanent element of every new interior design, but often it is a heavy, clumsy module, 
impossible to move. We offer a gable table in a light-weight material, with two built-in castors mounted in one of the gables. 
In this way the table can easily be moved to the area where it is to be used. The table is available in laminate, linoleum, and 
wood – if requested in a combination of surfaces, and with optional footrest and hang-up pole. The gable table is available in 
many sizes, both in width, length and height. The table may thus be used for other purposes, such as a rustic meeting table.

/ Der Giebeltisch ist mittlerweiler zu einem festen Bestandteil jeder neuen Inneneinrichtung geworden, aber oft sind diese 
Tische schwere und klobige Elemente, die nict mobil sind. Wir bieten einen Gabeltisch aus Leichbauplatten an, mit zwei 
kleinen Rollen in einer der Seiten. Somit ist der Giebeltisch einfach zu bewegen dort, wo er gebraucht wird. Der Tisch ist 
mit Oberfläche in Laminat, Linoleum und Furnier- oder in Kombinationen von diesen Oberflächen – lieferbar – und auch
erhältlich mit Fussstütze und Quertraverse.Der Gabeltisch ist lieferbar in vielen Grössen – Breiten, Längen und Höhen. 
Damit ist der Tisch für anderen Zwecke verwendbar, z.B als ein rustikaler Konferenztisch.
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PAUSE BAR STOOL & TABLE
DESIGNED BY BUSK+HERTZOG

Let og moderne barbord og barstol, som passer ind i tidens efterspørgsel på “bench-bar” – barborde i rækkeopstilling 
til både virksomheder, restauranter, barer, caféer og kantiner. Barstolene har et let kurvet sæde med en god siddekomfort 
og mulighed for at sætte sig op fra alle fire sider. Fås i to højder, begge med fodstøtter.

// Light and modern bar table and bar stool in a pure design, matching today’s demand for a “bench bar”: – bar tables in 
rows for companies, restaurants, bars, cafees and canteens.The bar stools have a slightly curved seat with a good seating 
comfort and the possibility to get seated from all 4 sides. Available in two heights, both with foot rests.

/ Leichte und moderne Bartische und Barhocker für die moderne „Bench Bar”: aneinander gereihte Bartische, die heute 
in Unternehmen, Restaurants, Bars, Cafés und Kantinen so beliebt sind. Die Barstühle haben eine leicht gebogene 
Sitzfläche mit einem guten Sitzkomfort und mit Möglichkeit von allen vier Seiten sich zu setzen. Erhältlich in zwei Höhen, 
beiden mit Fußstützen. 

SÆDE: Formspændt krydsfinér med laminat, linoleum, finer – ahorn, bøg og eg eller polster. STEL: Blank forkromet eller pulverlakeret stålrør. 
BORDPLADE: Kompaktlaminat med sort kerne eller krydsfinér med laminat eller linoleum.

// SEAT: Moulded plywood with laminate, linoleum, veneer – maple, beech oder oak or upholstery. BASE: Bright chrome or powder coated steel tubes. 
TABLE TOP: Compact laminate with black core or plywood with laminate or linoleum.

/ SITZ: Formlagenholz mit Laminat, Linoleum, Furnier  – Ahorn, Burche oder Eiche oder Polsterung. GESTELL: Verchromte oder pulverbeschichtete Stahlrohre. 
TISCHPLATTE: Kompaktlaminat mit schwarzem Kern oder Sperrholzplatte mit Laminat oder Linoleum. 
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